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JOGI HELYZET 

A Football Club Nagykanizsa egyesületi formában működik, melynek legfőbb szerve a közgyűlés. Az 

egyesület tagjai 2023-ban egy alkalommal tartottak közgyűlést. 

A 2023. májusi közgyűlés elfogadta a 2022-es évről készített gazdasági és szakmai beszámolót, 

valamint az elnökség és felügyelő bizottsági mandátumokat választotta meg, valamint jóváhagyta az 

ezekhez kapcsolódó alapszabály módosítást. Az elnökségi tagok mandátuma 2024. május 31-ig szól. 

 

A 2023-as év során az elnökség tagjai a következők: 

Kovács Tamás Gyula elnök 

Preksen László elnökhelyettes 

Császár András tag 

Gaál Zoltán tag 

Láncos Attila tag 

Németh István tag 

Zsirai Róbert tag 

 

A 2023. májusi közgyűlés döntött a felügyelő bizottság tagjairól is. A 2023-as év során a felügyelő 

bizottság tagjai a következők voltak: 

Végh Tibor elnök 

Csöndör Zoltán tag  

Gyulai-Horváth Ágnes tag 

 

Az elnökség 2023. évfolyamán hét ülést tartott, ahol az egyesület gazdálkodását követte nyomon, 

illetve a szakmai beszámolókat hallgatta meg és véleményezte. Az elnökség ezen túl véleményezte a 

TAO sportfejlesztési programra beadott eszköz és felszerelés igényt, nyomon követte ennek 

megvalósítását. 

 

 

PÉNZÜGYI HELYZET 

A 2023-es év folyamán az egyesület gazdálkodása folyamatos és stabil volt, pénzügyi 

kötelezettségeinek határidőben eleget tudott tenni, tartozásai nincsenek.  

A 2023-es év bevételi és kiadási számai a következők (ezer forintban): 
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Bevétel Összeg Kiadás Összeg 

TAO támogatás 165.603 Személyi kifizetések 113.047 

Önkormányzati támogatás 28.000 Sporteszközök, felszerelések 11.372 

MLSZ támogatás   Vásárolt anyagok 3.888 

Gazdálkodó szervezet támogatás 50.500 Felnőtt csapat  

Felnőtt csapathoz kapcsolódó  Szolgáltatások költségei 49.431 

Szülői hozzájárulás 9.090 Tárgyi eszközök 64.741 

Üzemeltetési díj 12.900 Egyéb kiadások 69.015 

Egyéb bevételek 12.492   

Összesen: 278.585 Összesen: 311.494 

 

Az egyesület a költségvetését a bajnoki idény, illetve a TAO elszámolások miatt nem január 1. – 

december 31. időszakkal, hanem július 1. – június 30. időszakkal készíti. Ennek megfelelően a szakmai 

munkára koncentráló költségvetési helyzet a 2023/2024-es bajnoki és elszámolási időszakra 

vonatkozóan a következő volt (ezer forintban) a működés vonatkozásában. 

 

Bevétel Összeg Kiadás Összeg 

TAO támogatás 82.050 Utánpótlás nevelés 75.535 

Önkormányzati támogatás 30.000 Létesítmény fenntartás 59.393 

Gazdálkodó szervezet támogatás 36.500 Felnőtt csapat  16.015 

Szülői hozzájárulás 5.000 Női csapat 17.737 

Üzemeltetési díj 12.900 Körzetközpont 13.533 

Egyéb bevételek 2.000   

Felnőtt csapat 16.000   

    

Összesen: 184.450 Összesen: 182.213 

 

Minden egyes költségvetési tételhez felelős van rendelve, akiknek őrködniük kell az egyes költségvetési 

sorok betartása felett. A költségvetésben meghatározott tételek havi alakulását az elnökség nyomon 

követi és eltérés esetén intézkedik a költséghelyi felelősök felé. 

Az egyesület adminisztratív és gazdasági tevékenységét ellátó kolléganők megbízható munkát 

végeznek, munkájuknak köszönhetően folyamataink áttekinthetőek és megbízhatóak.  

Az egyesület gazdálkodását a felügyelő bizottság figyelemmel kíséri és ellenőrzi.   
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A számok tekintetében elmondható, hogy az előző évekhez képest nem tudtunk bérfejlesztést 

végrehajtani, az állandó finanszírozás miatt a szakmai munkára nem lehetett nagyobb forrást költeni. 

Jelentős költségnövekedés csak a létesítményfenntartásnál és az üzemeltetésnél van. 

  

INFRASTRUKTÚRA HELYZET 

 

A 2023-as év folyamán a következő intézkedéseket tettük annak érdekében, hogy a nálunk sportoló 

gyerekeknek, illetve a kollégáknak minél jobb munkakörülményeket tudjunk biztosítani: 

✓ Csarnok öltöző szárny és a teljes belső közműrendszer felújítási munkái a tervezett ütem 

szerint zajlanak, minimális javítási munkák vannak hátra.  

Kialakításra került: 

- 3 db 30-35 személy befogadására alkalmaz öltöző, 

- 1 db 20 személyes öltöző a hozzájuk tartozó vizesblokkal és mosdó helyiséggel, 

- 2db kisméretű 8 személyes férfi-női öltöző vizesblokkal, 

- 2 szertár helyiség 

Megújult a bejárati blokk és a közlekedő helyiségek. 

✓ 2023 nyarán társadalmi összefogásban megújult a center pálya keleti oldalán található fedett 

lelátó. (Nézőtéren lépcsők kialakítása, bontársa került a lelátó felőli 2m magas beton háló, 

korlátok - támaszkodók új színt kaptak, megújult a lelátó oldala és a garázskapuk is, valamint 

megtörtént a jegypénzár külső felújítása) 

✓ AZ MLSZ pályázata és a 10%-os Önkormányzati önrészből a 2012-ben épült műfüves pálya új 

borítást kapott és az alatta lévő tükör felújításra került. A leszedett műfűből Császár András és 

Gaál Zoltán elnökségi tagok segítségével új borítást kapott a betonos kézilabda pálya, a 

védőkorlát javítása és festése is megtörtént, illetve védőháló is felkerült, amely újabb kultúrált 

edzés helyszínt biztosít a gyerekek részére. A leszedett műfűből a centerpálya keleti 

futószakasza és a játékoskijáró is borítást kapott, így esztétikusabb környezetet biztosít.  

A várossal karöltve hasznosítottuk a maradék műfüvet, ezáltal a városban több játszótér 

borítása megújult. 

✓ TAO eszköz beszerzések keretén belül fejlődött, modernizálódott gép és eszközparkunk. Új 

motoros permetező, műtrágya szóró, motoros fűrész, gyepszellőztető, magasnyomású mosó 

és mosógép került beszerzésre. A csarnok öltözőiben új öltözőszekrények kerültek. 

✓ Szakmai munkánk fejlődését sikerült támogatni interaktív LCD TV és speciális szoftver 

beszerzésével. 

✓ Folyamatosan bővítjük, pótoljuk edzőink, utánpótlásunk mérkőzés, edzés és box felszerelését.  
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Minden gyermek részére kiosztásra került aláöltözet felső és az ősz folyamán az alsót is 

megkapják. Technikai eszközeinek megfelelő mennyiségben csapataink rendelkezésére állnak, 

tartalékokkal is rendelkezünk.  

✓ A centerpályán és a kis füves pálya cserepadjai új székeket kaptak. 

✓ Felajánlásokból folyamatosan karbantartjuk a műfüves pályánk világítását (daruskocsi, 

elektromos szakemberek, égők, trafók, gyújtók) 

✓  Csarnok öltöző blokkban értékmegőrzőt bocsájtunk csapataink számára. (felajánlásból sikerült 

megvalósítani) 

✓ Szponzorációs szerződés keretén belül megvalósult egyesületünk öltöző és iroda blokkjában 

valamint a csarnok egészében egy megfelelő erősségű internet szolgáltatás. 

 

A következő szezonra az alábbi fejlesztéseket tervezzük: 

▪ 20 személyes busz vásárlása, 

▪ Edzők szakmai munkáját elősegítő edzés tervező program beszerzése, 

▪ Center pályán a kapuk előtti terület új gyepszőnyeg borítást kap, illetve a teljes pálya 

felülvetése valósul meg. 

 

A technikai feltételek biztosításáért a létesítményvezető felel. Ki kell hangsúlyozni, hogy az ehhez a 

tevékenységhez kapcsolódó minden munkakörben (takarító, gondnok, mosó) egyre nehezebb embert 

találni, ezért kiemelten fontos, hogy megbecsüljük a jelenleg rendelkezésre álló emberek munkáját, 

mert az általunk biztosított bérszinten egyre nehezebb megfelelő szakembereket biztosítani. 

 

SZAKMAI MUNKA (FIÚ UTÁNPÓTLÁS NEVELÉS) 

 

A Körzetközponti működésünk szempontjából a 2023-as egy fontos év volt, hiszen már kellő 

tapasztalattal és információs tudásbázissal rendelkeztünk azzal kapcsolatban, hogy melyek azok a 

legfontosabb ismérvek és alapelvek, melyeknek a szövetség részéről meg kell felelnünk, valamint egyre 

több kompetencia vált rutinszerűvé a napi munkában, melyek elengedhetetlenek a körzetközponti 

színvonalas munka biztosításának szempontjából. A szakmai munka irányvonala a Körzetközponti 

szakmai és képzési tervünknek megfelelő volt az év folyamán, minden előre lefektetett alapelvek 

alapján, és előre megtervezett edzésmunka szerint történt. A Körzetközponti szakmai tervük, valamint 

a víziónk a labdarúgásról és a képzésünkről bemutatásra került a szövetség illetékesei előtt, valamint 

a régióba tartozó többi Körzetközpont előtt egy Nagykanizsán rendezett szakmai nap alkalmából, 

melyről pozitív visszacsatolásokat kaptunk. Versenyeztetési rendszerünk szintén az előírásoknak 
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megfelelően, történt, viszont volt olyan korosztály, ahol sikerült szintet lépnünk, azaz a Kiemelt 

Regionális bajnokságba jutottunk fel az U14-as korosztállyal, ahol nem Körzetközponti csapatokkal, 

hanem többnyire Tehetségközponti csapatokkal versenyzünk, többnyire sikeresen, hiszen számos B 

akadémiát előzünk meg a bajnokságban. Összességében a működést tekintve azt gondolom, hogy a 

Körzetközponti státusz javarészt keretbe zárja és előírja azokat a szakmai és operatív feladatokat, ami 

a napi szintű munkavégzést meghatározza, folyamatos szövetségi kontroll mellett, hiszen Horváth 

Elemér MLSZ mentorral napi szintű kapcsolatban vagyunk, sokszor jelenlétével is megtiszteli az 

egyesületünk működését. Ezen felül pedig a saját lehetőségeinknek megfelelően próbálunk minél több 

olyan hozzáadott értéket megteremteni, melyek segítségével a gyerekeink kiteljesedhetnek és 

elérhetik a hőn állított céljaikat. 

 

Feladatunk, mint Körzetközpont 

Az utánpótlás szekciónkban nagyon fontosnak tartjuk, és ennek tudatában dolgozunk, hogy a gyerek, 

mint egyén a lehető legszélesebb körű képzést kapja annak érdekében, hogy a tehetségéhez és 

szorgalmához mérten minden lehetősége meglegyen a neki megfelelő szintű klubban játszani, ami 

lehet Körzetközpont, Tehetségközpont, vagy Akadémia. Kapcsolatunk a ZTE csapatával, mint a 

megyében lévő Tehetség Központtal kiváló, folyamatos kapcsolatban vagyunk annak érdekében, hogy 

a tehetségek felfelé áramoltatását minél jobban tudjuk menedzselni. Országos szinten kiemelték több 

esetben is, hogy ami itt Zala megyében működik az FC Nagykanizsa, a Hévíz FC, mint Körzetközpontok 

és a ZTE FC, mint Tehetségközpont a gyermekek felfelé áramoltatásában megvalósít, az példaértékű. 

Ennek a folyamatnak alappillére a megfelelő szakmai munka, a megfelelő személyek, edzők és vezetők 

részéről, és természetesen a megfelelő játékosok kiválasztása. Klubunk rendkívül jó szakmai 

kapcsolatot ápol a ZTE csapatával, és a Hévíz FC csapatával is, kölcsönösen tiszteljük egymás munkáját, 

aminek az az eredménye, hogy a produktivitásban a Hévíz és az FC Nagykanizsa is előkelő helyen 

szerepel a ranglistán. 

FC Nagykanizsa Körzetközpont kiemelt feladatai: 

1. Megtalálni, képezni, és a Tehetségközpontok felé áramoltatni a tehetségeket 

2. D szintű klubok segítése, szakmai és operatív oldalról, mentorálás 

3. Grassroots klubok folyamatos ellenőrzése, hospitálása 

4. Körzetközponti események rendezése és lebonyolítása körzeti és régiós szinten is 

5. Szakmai napok szervezése a körzetközpontok részére, és a D kluboknak is 

6. Folyamatos részvétel a régiós szakmai napokon 
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7. Régiós válogatottak kialakítása U11 és U13-as korosztályokban 

8. Megfelelő szintű versenyeztetés biztosítása korosztályoknak megfelelően 

9. U10 és U11-es tehetségprogram lebonyolítása a szakmai igazgató vezetésével 

10. Főállású edző alkalmazása a kiskorosztályoknál 

 

Általános alapelveink a képzésben:  

A részletes korosztályokra vonatkozó alapelveink a Körzetközponti szakmai képzési tervünkben látható! 

1. Labdabirtoklásban bátor kezdeményező játék 

2. Labdaszerzésben fegyelmezett, szűk és előrefelé védekező felfogás 

3. Labdavesztés utáni azonnali visszatámadás minden esetben 

4. Labdakihozatal és a játékfelépítés az első számú alapelv, de nem riadunk vissza a kirúgott 

labdából való játéktól sem 

5. Létszámelőnyök kialakítása labdaszerzésben és labdabirtoklásban is 

6. Alapvetően a kombinatív játék az elvárás, de a direkt játék is az erősségünk 

7. Átmenetek gyors reagálása, minden esetben 

8. Szélső játékosaink, szélső védő játékosaink belépése a támadásba alapelvárás 

9. Kapu felé való gondolkodás kialakítása, bátor támadójáték 

10. Párharcerős játékosok képzése 

11. Kommunikatív, pozitív attitűdű csapatok és edzők 

 

 

Csapataink versenyzési szintjei: 

 

U19: Regionális bajnokság Dél-Nyugat  

U17: Regionális bajnokság Dél-Nyugat 

U16: Megyei bajnokság, Zala Megye 

U15: Kiemelt Regionális bajnokság-nyugati csoport 

U14: Regionális bajnokság Dél-Nyugat 

U13: Regionális Körzetközpontok közti bajnokság 

U12: Regionális Körzetközpontok közti bajnokság 

U11: Bozsik Torna, Regionális Körzetközponti Torna 

U10: Bozsik Torna, Regionális Körzetközponti Torna 

U9:   Bozsik Fesztivál, Régiós saját szervezés 
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U8:   Bozsik Fesztivál, Régiós saját szervezés 

U7:   Bozsik Fesztivál 

 

2022-ben elindult női szakágunk, akik utánpótlás terén U14-ben és U16-ban regionális szinten 

játszanak, a felnőttek pedig az Nb2-ben nagypályán és a futsal bajnokságban. 

A női szakág vezetője Benedek József lett, míg edzőként Németh Imre, Szollár Bernadett és Domján 

Péter dolgozik a lányokkal. 

 

Edzőink és végzettségük: 

 

Csapat/korosztály edző neve: végzettsége 

U19 (2005-2006) Ifjovics Ferenc UEFA B 

U17 (2007) Mutter Attila UEFA B 

 U16 (2008) Mutter Attila/Vlaszák Géza UEFA B/UEFA B 

U15 (2009) Németh István/Harcz Lajos UEFA B/UEFA B 

U14 (2010) Lukács István UEFA Grassroots Alap – 

tanfolyam folyamatban 

U13 (2011) Kisharmadás Gábor UEFA Grassroots Alap 

U12 (2012) Kiss Jácint UEFA Grassroots Alap 

U11 (2013) Kelemen Attila UEFA B 

U10 (2014) Kisiván Gábor UEFA C 

U9 (2015) Németh István/Kovács Dávid UEFA B/Grassroots Alap 

U8 (2016) Takács András MLSZ C 

U7 (2017-2018) Török Tamás 

Varga Nikolett 

UEFA B / Grassroots alap 

tanfolyam folyamatban 

Kapuskoordináció Vlaszák Géza UEFA B 

Kapusedző Munkácsi Zsolt UEFA Grassroots Alap/ MLSZ 

Goalkeeper C 

Erőnléti Edző Németh Imre TF Szakedzői 

Erőnleti Edző (U14-ig) Varga Nikolett Atléta edzői 

 

2023-ban került egyesületünkhöz Kovács Dávid, aki az U9-es csapat asszisztens edzői teendőit látja el. 

Esetében is fontos volt, hogy olyan személy, aki kötődik a klubhoz, hiszen itt játszott a 98-as 

korosztályban és törekszünk olyan ambiciózus fiatalokat behozni edzőnek, akik a 
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futballgondolkodásukkal és emberi tulajdonságaival előre vihetik az egyesületünket. Ennek 

szellemében azt gondolom, hogy rendkívül erős edzői mag kezd kialakulni, főleg a középső szekciónál, 

ahol tudatosan próbáltam fiatal, klubhoz kötődő, megfelelő kompetenciákkal rendelkező edzőket 

tenni. Edzői gárdánkban az elmúlt években állandóság látható, folyamatosan fejlődnek és fejlesztik 

magukat, hiszen kapusedzőnk MLSZ Goalkeeper C tanfolyamot végzett, míg Lukács István és Varga Niki 

a grassroots alap tanfolyamra jelentkeztek, illetve Kisiván Gábor a Futsal alapképzésen vesz részt a 

2023-2024-es szezonban! 

 

Korosztályok rövid jellemzése 2023 év végén: 

 

U19: A nyári indulásnál 10 korosztályban még beleférő játékosunkat csábítottak el a környékbeli 

megyei csapatok, olyan 2005-ben született játékosokat, akik még egy évig nálunk játszhattak volna. Így 

fiatal csapattal játszottuk a szezont végig, ami sok játékosnak a több játékperc miatt nagyon hasznos 

volt. A csapat teljesítménye rapszodikus volt, végül 1 pont különbséggel az alsóházban folytatják a 

küzdelmeket. 

U17: Nagyszerű teljesítmény az egész évben tőlük, rendkívül érett és jó játékot mutattak, aminek 

eredményeképpen a 2. helyen fordultak és a felsőházban, versenyben vannak a bajnoki címért, így a 

kiemelt régiós U19-es bajnokságba való feljutásért. 

U16: Megyei bajnokságot toronymagasan vezetik, valószínűleg a következő évben nem kell a 

megyében csapatot indítanunk, mert az U15-ös kiemelt régiós csapatunk bent maradásával U16 

kiemelt regionális bajnokságba nyerünk indulási jogot. 

U15: A 2023. nyári időszakban megszerzett ezüstérem feljutást ért az U15-ös kiemelt regionális 

bajnokságba. A csapat ősszel kiemelkedőt nyújtott, több TK csapatot is legyőzött és a középmezőny 

elején zárta az őszi szezont, ami nagy büszkeség számunkra. Nagy öröm, hogy hétről hétre nehéz 

mérkőzéseken lépnek pályára a korosztály játékosai, így a folyamatos fejlődés garantálva van. 

U14: Egyetlen olyan korosztályunk, akik igazából minőségben és mennyiségben is lefelé kilógnak a 

többi korosztályunk közül. Ennek ellenére vannak értékek közöttük, akik közül sokan már felfelé 

játszanak az U15-s csapatban, amivel azt gondolom jó döntést hoztunk, míg az U13-as jobb játékosok 

már az U14-es bajnokságban nagypályán is tapasztalatot szerezhetnek. 

U12-U13: Mindkét csapatunk kiemelkedik a régiós bajnokságból, még úgy is, hogy a nyári időszakban 

a ZTE három játékosunkat vitt el csak ebből a korosztályból. Kisharmadás Gábor, és Kiss Jácint nagyon 

jó munkát végez, a képzés és az eredményesség is maximálisan rendben van, ráadásul mindkét csapat 

első a nem létező bajnokságukban. 

U10-U11: Szintén ugyanazon jellemzőket jelennek meg ennél a két korosztálynál, mint az előzőekben, 

kiemelkednek a régiós mezőnyben. Mindkét edző munkája példaértékű azt gondolom, ennek 
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köszönhetően, ezen korosztályokból is várható továbblépés az akadémiák, vagy tehetségközpontok 

felé. 

 

U8-U9-U7: hatalmas létszámokkal dolgoznak, ennek megfelelően egyre több nagyon ügyes gyermek 

található ezekben a korosztályokban. Szükséges a differenciálás, hiszen a hatékony munkavégzést és 

edzést csak így tudjuk biztosítani.  

 

A 2023-as évre a körzetközponti második, illetve már harmadik évének első felére elértük azt, hogy 

létszámilag elértük a maximális kapacitásunkat, minden korosztálynál megfelelő, vagy több gyermek 

jár edzésekre. Az U13-as korosztályig beleértve véleményünk szerint, és amit látunk Körzetközponti 

szinten elértünk egy olyan szintet, amire büszkék vagyunk, de nyilván szeretnénk ezt is folyamatosan 

fejleszteni, amihez megfelelő számú edző és pálya szükséges. A felső korosztályaink pedig 

versenyképesek, az U15-ös csapat gyönyörűen helyt áll a kiemelt regionális bajnokságban, ahol még 

sosem jártunk, az U17-es csapat pedig bajnoki címét küzd, szintén a regionális bajnokságban. Fontos 

megjegyezni, hogy a felnőtt csapatba való átmenet elősegítése érdekében, folyamatosan figyeljük és 

nézzük a gyerekeket, és több játékos esetében is edzéslehetőséget adtunk már a felnőtt csapatnál U17-

es játékosoknak is. Az integráció fontos a felnőtt csapat felé, de azt tudomásul kell venni, hogy még a 

tőlünk akadémiára elkerülő játékosok esetében is nehéz a felnőtt futballba való átmenet, de ezen is 

folyamatosan dolgozunk és célunk, hogy minden évben legyen olyan utánpótlás játékos, akinek reális 

esélye van felkerülni az első keretbe. 

 

Intézményi programok: 

 

Az előírásoknak megfelelően iskolákkal és óvodákkal van együttműködési megállapodásunk, melynek 

keretein belül a város 9 óvodájába járnak ki edzőink, valamint kettő általános iskolában tartanak 

futballedzéseket a velünk szerződésben álló szakemberek. A program során legalább 200 gyermeket 

érünk el, és mutatunk nekik utat a klubunk és a labdarúgás felé 

 

Egyéb programjaink, versenyeztetési formáink: 

 

Nagyon fontosnak tartjuk, hogy a gyerekek versenyeztetése minél szélesebb körű legyen, ezért 

igyekszünk hazai és külföldi meghívásos tornákon részt venni. Immár hagyomány a szezon végi 

Crikvenica Cup-on való részvételünk, ahol 2023-ban 8 korosztállyal utaztunk, valamint Ausztriában 

minden évben pünkösdi kupán veszünk részt. Ezen felül tavaly eljutottunk Olaszországba is, valamint 

folyamatosan kapjuk a meghívásokat a különböző nemzetközi és hazai tornákra. A téli időszakban 
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rekordszámú tornán vettünk részt, illetve minden U13-as korosztályig lévő csapatunknak saját 

szervezésű színvonalas tornákat tudtunk szervezni. Csapataink folyamatosan játszanak U8-tól felfelé 

regionális szinten és mondhatjuk, hogy elismert klub lettünk a dunántúli térségben. 

 

Társadalmi, közösségi tevékenység: 

 

Az elmúlt időszakban a Covid járvány megszűnésével kerestük azokat a platformokat, ahol újra komoly 

közösségi élményeket tudunk nyújtani elsősorban a nálunk sportoló gyermekeknek, valamint 

szüleiknek és a klubhoz tartozó edzőknek és vezetőknek. Ennek tükrében nagy sikerű, több, mint 500 

fős családi napot szerveztünk, ahol díjaztuk az év sportteljesítményeit, Alapítványi bált szerveztünk, 

ami a város legnagyobb bálja lett 2023-ban, valamint a város legnagyobb létszámú nyári tábora is a 

klubunk szervezéséhez tartozik már évek óta. A játékosainkat sokadszorra utaztatjuk a Magyar Kupa 

döntőjére, amivel komoly élményeket tudunk szerezni sportolóinknak.  

 

Regionális válogatottak, kiválasztás a tehetségközpontok felé: 

 

Körzetközpontként folyamatosan U11-es és U13-as szinten válogató programban veszünk részt, 

melynek során 2023-ban az U13-as korosztályban 4 játékosunk került be a regionális, azaz 3 megyét 

felölelő válogatottba, akik közül tulajdonképpen kettő játékos el is került a ZTE csapatához Papp Benett 

és Gerencsér Bence személyében, míg az U11-es csapatból 2023-ban 6 játékos szerepelt a 

válogatottban, akik közül már 3 játékos a ZTE színeiben játszik, míg további játékosok megfigyelése 

jelenleg is zajlik. A 2023-2024-es szezon végéhez közeledbe körülbelül 15 játékos van akadémiai és-

vagy tehetségközponti megfigyelés alatt, annak ellenére, hogy már 2023. nyarán is 8 játékost adtunk 

tovább a TK-k felé. Ez számunkra jó visszajelzés, hiszen az utánpótlás nevelés mérőszáma ez. 

 

Produktivitás, mint mérőszám: 

 

A Magyar Labdarúgó Szövetség bevezette a produktivitást, mint mérőszámot, ami az egyesületek 

képzési munkáját mutatja, annak tükrében, hogy mennyi játékost tud eljuttatni az országos kiemelt 

utánpótlás versenyrendszerbe, valamint az NB1-Nb2 felnőtt bajnokságokba, és ott mennyi játékpercet 

tud szerezni adott játékos. A klubok ezen mérőszámok és pontok alapján évről évre nagyobb összeghez 

tud jutni, amit utána az utánpótlás fejlesztésre lehet fordítani. A pontos helyezés folyamatosan 

változik, de körülbelül 900 klubból számolva az első 40-ben helyezkedünk el, ami véleményünk szerint 

rendkívül jó mutatónak számít. 
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Audit: 

 

Az ősz folyamán az MLSZ auditot folytatott le a klubunknál, ahol a szakmai és gazdasági működést 

vizsgálták, valamint a körzetközponti feladatok ellátásának a minőségét. Az audit eredménye 

befolyásolhatja akár kiemelt körzetközponti státusz megszerzését is, de nincsenek még konkrét 

szövetségi döntések ezekről. Utolsó információk alapján, az auditunk pozitív volt, és május vége felé 

kaphatunk legközelebb eredményt róla, melyben részletes leírás lesz fejlesztendő területekről, 

ajánlásokról, és a működésünk tapasztalatairól, amit utána a napi munkába szeretnénk hasznosítani. 

 

SZAKMAI MUNKA (LEÁNY UTÁNPÓTLÁS NEVELÉS) 

A női szekció megtartva sajátosságait, a kialakította szakmai munkáját, melyben folyamatosan 

együttműködik a klub szakmai vezetőjével. Azonos képzési alapelvek szerint dolgozik, melynek alapja 

az egyesület képzési terve, valamint periodizációs modellje. Szervesen kapcsolódik a klub közösségi 

életéhez, ez irányú munkájához. 

A csapatnál dolgozó edzők: 

U14: Domján Péter 

U16: Szollár Bernadett  MLSZ. C.  

Felnőtt NBII.: Benedek József UEFA. B. 

Erőnléti edző: Németh Imre, TF.  

Masszőr: Gyergyák István  

 

Utánpótlásedzőink munkájukat az egyesület, illetve az utánpótlás csapatok szakmai irányelveinek 

megfelelően, azon elvárások alapján végzik. 

 

Verseny-eredmények: 

2022/2023. szezonban:  

U14 korosztály: Regionális HNP.:  7.hely 

U16 korosztály: Regionális HNP. : 4. hely 

NBII. Felnőtt: 5. hely 

Futsal NBII. Felnőtt: 3.hely 

NBI. Strandfoci bajnokság: 3. hely 

2023/2024. szezonban: 

U14 korosztály: Regionális HNP.: 3. hely  



 
12 

U16 korosztály: Regionális NP.: 7. hely  

NBII. Felnőtt: 7. hely 

Futsal NBII. Felnőtt: 2. hely      

 

Közelebbi célok megfogalmazása:  

- Korosztályokban a létszám növelése 

- Hangsúlyosabb egyéni képzés, a fejlődés követése. (tesztek)                                                                                     

- Összjáték, csapatjáték fejlesztése 

- Lehetőségekhez képest a helyezések megtartása                                                                                                               

- Részvételek meghívásos tornákon (teremtornák, strandfoci, stb.)  

- Bozsik Programban lehetőség szerint korcsoport indítása (9 – 12 évesek) 

 

Tervezzük a korosztályok kiegészítéseként részvételünket Futsal U17-es bajnokságban. 

A női felnőtt futsal bajnokságban célként tűztük ki a feljutást az NBI.-be.                                                                                                                             

Kapcsolatot vettünk fel a Csáktornya Labdarúgó csapatának női szakágával, és utánpótlás tornákon, 

barátságos mérkőzéseken cserélünk szakmai tapasztalatokat. 

Összességében azt gondolom, hogy egy nagyobb volumenű munka elején vagyunk, aminek az alapjait 

hatékonyan rakosgatjuk.                                                  

 Új színfoltként, mint a női labdarúgás a 2023-as év volt az első teljes évünk a klubnál. Úgy gondolom 

jól illeszkedtünk az egyesület életébe, elfogadtuk filozófiáját, szakmai elveit. Továbbra is ezen értékek 

mellett haladva szeretnénk idővel több korosztállyal kivenni részünket a város labdarúgását 

reprezentáló klub életéből. 

                                                                         

FELNŐTT CSAPAT 

A felnőtt csapatnak az egyesület, mint tulajdonos a játékosok részidős foglalkoztatásán túl támogatást 

nem adott. A Kft gazdálkodását 2023-ra sikerült olyan tőke-ellátottsági helyzetbe hozni, hogy nincs 

negatív saját tőke, ezáltal nincs akadálya a közvetlen önkormányzati támogatásnak, ami az előző 

években nem működött, ezért a támogatások az egyesületen átfolyatva érkeztek a kft-hez. 

Az egyesület a felnőtt csapat szakmai munkájába nem szól bele. 
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